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Bestyrelsesmøde den 24/11 2022 
Nr. 09 - 2022 

 

Deltagere: Funktion: Fraværende: Referent:  

   JB 

Allan Hundrup - AH Næstformand   

Carsten Fruergaard - CF Formand    

Erik-Frost Larsen - EFL Suppleant   

Michael Sevel - MS 

Jørgen Borg - JB 

Jane Hattesen - JH 

 

 

Dagsorden 

Medlem  

Sekretær 

(Kontor) 

 

 

 

 

 

 

 

 

01-08. Sidste referat 

•  

 

 

02-08. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse 

 

• Klubbens økonomi og regnskab - CF 

Ref 

Karsten har haft møde med klubbens regnskabsfører/kassere 

Jane: Har talt med regnskabet er opdateret frem til 31/10 

Vi ønsker en balance til næste møde, så vi har et indblik i økonomien frem mod regnskabsafslutning. 

 

• Kontingentstruktur - JB 

En arbejdsgruppe har haft møde om en ny kontingentstruktur. Det er svært arbejde, som kræver enighed om at 

det nytter at kræve kontingent på andre vilkår end i dag. 

I bilag kan ses en oversigt over det forslag, som er blevet drøftet. Vedhæftet også en tilføjelse fra WALK-

gruppen samt referat fra møde. 

Bestyrelsen bedes drøfte, hvordan man ser på forslagne til ny struktur, som lægger op til ens struktur for 

klubben og ikke gør forskel efter hvilken gruppen man tilhører. 

Hvad er det rigtige at gøre på nuværende tidspunkt? 

Ref: 

Drøftelse af kontingentspørgsmålet. Der er enighed om, at det er en god ide, at klubben får en ens tilgang til 

kontingent uanset, hvilken gruppe man er med i. Der skal være gennemsigtighed, 

På næste møde udarbejder bestyrelsen et forslag til kontingentstruktur. 

 

• Møde med atletikudvalget. Drøftelse af udvalgets opgaver og økonomi. 

 

 

03-08 Bordet rundt: 

• AH: -  

 

• JH 

 

• EFL - intet 

 

• CF - intet 

 



 

 

 

08-2022 Bestyrelsesmødereferat  - 2/2 -

  

  
   

 

 

• MS 

 

• JB 

 

 

 

04-08. Uafsluttede sager 

• Adgang til hjemmesideopdatering. Kan Michael Hovborg give kode mv, så Rune Egede kan overtage 

denne opgave med nyheder fra bestyrelse og atletik? 

Jane: Michael har lovet at tage fat i Rune og give ham adgang mv. 

• Klubbens forsikringer – er der behov – opdatering fra Jane 

•  

 

05-08. Næste møde 

 

Tirsdag den 13/12 2022 kl. 17-19. – husk at indkalde til generalforsamling. 

Martin eller Charlotte skal deltage og give en status på regnskabet. AU deltager i den første time. 

 

 

 

06-08. Eventuelt 

•  

 

 

  


